
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
14.05.2018                            № 13 
 

На засіданні головував виконувач обов’язків міського голови заступник 
міського голови з питань діяльності виконкому міської ради Шикеринець І.С. 

 
Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Андрейщук 
Бартошак   
Бугайов  
Варава  
Гудзь 

Р.А. 
В.А. 
В.М. 
М.В. починаючи з 2-го питання; 
В.В. 

Кочур 
Клітко  
Румянцев  
Острянський  

Л.В. 
Н.В. 
О.В. 
В.В.  починаючи з 2-го питання; 

Снаговський  О.О.  починаючи з 2-го питання; 
Тарасовський  
Чайка 
Чепур  

І.М. 
Т.Г. 
О.О. 

 
Запрошені: директор КП „ Каштан“ В.І.Скочко, головний бухгалтер КП 

„ Каштан“ В.І.Бих, економіст КП „ Каштан“ Н.В.Ткаченко. 
 
Порядок  денний: 
 

1. Про затвердження калькуляцій та норм надання послуг з благоустрою 
населених пунктів, що надаються КП „Каштан“. 

2. Про встановлення тарифів КП „Каштан“ на послуги з перевезення та 
захоронення твердих побутових відходів. 

3. Про встановлення дорожніх знаків на вулицях м.Пирятин. 

4. Про внесення   змін   рішення виконавчого комітету Пирятинської 
міської ради від 25.04.2018  № 112. 



1. СЛУХАЛИ: 
Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому  міської 

ради, яка проінформувала про затвердження калькуляцій та норм надання 
послуг з благоустрою населених пунктів, що надаються КП „Каштан“. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь керівництво  КП „Каштан“: директор 
Скочко В.І., головний бухгалтер Бих В.І. та економіст Ткаченко Н.В. 

Кочур Л.В. повідомила присутнім про те, що в соціальній мережі 
Facebook зʼявилася офіційна сторінка КП „Каштан“,  на якій підприємство 
публікує фотозвіти їх щоденної роботи. Бих В.І. наголосила, що надалі такі 
фотофіксація буде здіснюватися щоденно. 

Бугайов В.М. зауважив, що його турбує механізм реалізації впровадження 
нових розрахунків: хто здійснюватиме контроль за нормуванням та 
навантаженням на працівників? Бартошак В.А. сказав, що існує класична 
система нормування праці: нормувальник-майстер, які здійснюють нормування 
та організацію праці; працівник міської ради може вибірково перевіряти 
наряди. 

Крім того, Бартошак В.А. наголосив, що калькуляції необхідно приймати, 
проте КП „Каштан“ одночасно треба зайнятися обрахунком обсягів робіт, які 
виконуватимуть робітники. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника управління економіки виконкому  міської ради 
Солдатової І.В.  узяти до відома.  

 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 133 додається). 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому  міської 
ради, яка проінформувала про встановлення тарифів КП „Каштан“ на послуги з 
перевезення та захоронення твердих побутових відходів. 
 
До засідання приєдналися Варава М.В. та Острянський В.О. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь керівництво  КП „Каштан“: директор 
Скочко В.І., головний бухгалтер Бих В.І., економіст Ткаченко Н.В. 

Румянцев О.В. висловив сумнів щодо підвищення тарифів КП „Каштан“. 
Він зауважив, що підприємству треба активніше працювати в напрямку 



укладання договорів на послуги з перевезення та захоронення твердих 
побутових відходів. 

Шикеринець І.С. також наголосив на тому, що КП „Каштан“ необхідно  
проводити сходки та закликати мешканців до укладання договорів та вчасної 
оплати за послуги. 

Андрейщук Р.А. запропонувала стимулювати мешканців до оплати за 
надані комунальні послуги. Наприклад,  на тих вулицях, де 100% жителів 
уклали договори з КП „Каштан“ на послуги з перевезення та захоронення 
твердих побутових відходів та вчасно їх сплачують, проводити освітлення, 
асфальтування і т.п. Бартошак В.А. зауважив, що таку інформацію треба 
донести до населення, а потім прийняти відповідні рішення. 
 
До засідання приєднався Снаговський О.О. 

 
Андрейщук Р.А. запропонувала направити клопотання до Асоціації 

обʼєднаних територіальних громад про порушення питання прийняття податку 
на сміття на законодавчому рівні. 

Бартошак В.А. запропонував включити до рішення пункт щодо 
відповідної роботи з населенням в напрямку стимулювання та покращення 
сплати за комунальні послуги. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (15 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника управління економіки виконкому  міської ради 
Солдатової  І.В.  узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
доповненням (рішення № 134 додається). 
 
Шикеринець І.С., Андрейщук Р.А. залишили засідання виконкому, у звʼязку з 
відрядженням до Полтавської обласної державної адміністрації. 
 
 Засідання продовжилося під головуванням заступника міського голови з 
питань діяльності виконкому міської ради Варави  М.В. 
 
3. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
встановлення дорожніх знаків на вулицях м.Пирятин.  
 
ВИСТУПИЛИ:   

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Острянський В.В., 
Чепур О.О., Снаговський О.О., Безбородов С.А., Варава М.В. 



Більшість членів виконкому не вважали доцільним встановлення 
„лежачого поліцейського“ по вулиці Соборній біля „Укртелекому“ саме з 
міркувань безпеки дорожнього руху.  

Варава М.В. наголосив, що перед засіданням виконкому відбулося 
засідання постійної комісії міської ради з питань житлово-комунального 
господарства, комунальної власності, транспорту, звʼязку та сфери послуг, на 
якому були присутні представники громади, які наполягали на встановленні 
„лежачого поліцейського“ саме у зазначеному місці. Засідання зазначеної 
комісії та присутність  громадськості на ній зумовила резонансна аварія, що 
сталася на цьому пішохідному переході 11.05.2018. Тому Варава М.В. 
рекомендував членам виконкому затвердити рішення саме в такій редакції. 

Бугайов В.М. висловився категорично проти  встановлення „лежачого 
поліцейського“ та рекомендації Варави М.В. Натомість рекомендував прийняти 
рішення, вилучивши з нього підпункт 6 з пункту 4 (де передбачено  
встановлення „лежачого поліцейського“ по вулиці Соборній біля 
„Укртелекому“). 

Варава М.В. запропонував членам виконкому проголосувати проект 
рішення за основу. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 
 
Варава М.В. запропонував членам виконкому проголосувати проект 

рішення з пропозицією Бугайова В.М. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ –1 (Бугайов В.М.); 
  „проти“ – 9 осіб; 
  „утримались“ – 3 особи.  

 
Рішення  за  пропозицією Бугайова В.М.  не прийнято. 

 
Варава М.В. запропонував членам виконкому проголосувати проект 

рішення в цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства   виконкому  міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 135 додається). 



4. СЛУХАЛИ: 
Зубко Л.М., провідного спеціаліста відділу економічного аналізу та 

розвитку управління економіки виконкому  міської ради, яка проінформувала 
про внесення   змін до  рішення виконавчого комітету Пирятинської міської 
ради від 25.04.2018  № 112. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

Зубко Л.М. повідомила членам виконкому про розміщення цирку-шапіто 
„MAGIC WORLD“ на території стадіону „Ювілейний“ в м.Пирятин, 
вул.Визволення, 2Б з 14 по 21 травня 2018 року. 

У підсумку обговорення Варава М.В. запропонував прийняти рішення з 
врахуванням доповнень. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію провідного спеціаліста відділу економічного аналізу та 
розвитку управління економіки виконкому  міської ради Зубко Л.М. узяти до 
відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 136 додається). 
 
 
 
Виконувач обов’язків 
міського голови         І.С.Шикеринець   
 
 
Секретар виконкому міської ради       Л.В.Кочур 
 
 
Протокол вела 
начальник загального відділу та 
інформаційного забезпечення 
виконкому міської ради                  О.А.Мілюта 
 
 


